


de Rekenkamercommissie vraagt om dit jaar nog een onderzoek te doen, er extra budget 
beschikbaar moet worden gesteld.

Voor U lijken de volgende mogelijkheden open te staan;

 Een nieuwe externe Rekenkamercommissie werven, selecteren en benoemen. Hier zullen de 
nodige kosten en tijd mee gemoeid zijn.

 Een nieuwe interne Rekenkamercommissie aan wijzen, eventueel met een externe voorzitter. 
Echter daar heeft u van 2006-2009 minder goede ervaringen mee.

 De huidige invulling, een slapende Rekenkamer bestaande uit één extern lid, te handhaven. 
 De Rekenkamercommissie af te schaffen (en daarmee ingaan tegen uw eigen verordening en 

de wet).

Als uw visie erop is gericht, dat op niet al te lange termijn samen gewerkt gaat worden met andere 
gemeenten, lijkt het kiezen voor de meest pragmatische (en goedkoopste) oplossing voor de hand te 
liggen.

Ik neem aan U hiermee (voorlopig) voldoende te hebben geïnformeerd en hoop van uw besluit in 
dezen te mogen vernemen.

Met vriendelijke groet,

Ir. Eric M. Krijnen.


